
Bestyrelsesmøde Hvidovre bordtennis 4/2-2025 - 18.00 - 21.00 

Tilstede: Mariette, Marianne, Vanda, Nils, Victor, Morten, Christina & Torben 

Afbud: ingen 

Referent: Morten 

Referent næste møde: Nils 

Dagsorden. 

1. Nyt fra formanden a) Flytning af kampe b) Børneattest c) Nøgleproblematik d) Opførsel 

ved kampe e) Nytårskur Hvidovre Kommune f) Vilkår for Parkinsons brug af Dansborg. 

a. Mail fra Kim Holm, Bordtennis Danmark, om en holdkamp der er blevet flyttet uden forudgående 

aftale med Bordtennis Danmark. Det kan medføre bøde til Hvidovre. Torben udarbejder et holdkort 

med skrift om forpligtelser som holdleder, så man kan overholde reglerne. 

b. Børneattest, Torben har søgt børneattest for trænerne, og de er allesammen godkendt - børne 

attesten skal ikke gemmes da Hvidovre Bordtennis automatisk får besked ved eventuel dom 

c. Der er styr på alle nøgler undtagen to. En nøgle er på vej ind og en anden er mistet. Alle i 

bestyrelsen kan få en nøgle hvis det ønskes. Torben tager teten med at få de sidste nøgler samlet 

ind. Victor står for at få lavet nøgler til skabe i klublokalet. Torben sørger for udleveringsdokument til 

underskrift. 

d. Punktet blev behandlet af bestyrelsen. Da det mere drejer sig om et generelt problem/fairplay ved 

kampe i divisionen foreslås det at frembringe problematikken på årsmødet til klubbernes dag. 

e. Torben var til nytårskur med Hvidovre kommune, der var ikke mange idrætsklubber repræsenteret, 

men Hvidovre bordtennis var der – Torben informerer om at det er vigtigt at vi deltager. 

f. I september måned havde Torben møde med Parkinson foreningen, de ville gerne være 

medlemmer som ordinære medlemmer frem for bat60 medlemmer, og komme i Dansborg fra 16-20. 

Vi har endnu ikke modtaget medlems informationer fra dem – Parkinsonforeningen ønsker at have 

et gruppemedlemskab på 8 personer uagtet om de kommer 12 personer – bestyrelsens holdning er 

at et medlemskab er et medlemskab og hver person der ønsker at spille skal have et navngivet 

medlemskab. Hvis et medlem har udfordringer med betaling, så kan man søge tilskud hos 

kommunen. Parkinson foreningens medlemmer får tilbudt bat60 medlemskab. Parkinson har 

efterfølgende meddelt at alle ønsker medlemsskab. 

2. Nyt fra kassereren a) Medlemsregistrering b) Budget 2025 for ungdom/elite og senior som 

aftalt på tidligere møde c) Ansøgning om tilskud til Ribeturen 

a. Mariette informerede om at medlemstallene er meldt ind, der er en god stigning i medlemstal, både 

fordi vi har fået holdene i Dansborghallen men også god stigning i ungdom – vi har 152 medlemmer 

på tværs af ungdom og seniorer. 

b. Vi skal have ændret vedtægterne så budgettet skal forelægges bestyrelsen senest ved 1. 

bestyrelsesmøde i samme år som budgettet er gældende. 

Mariette fremlagde budgettet for 2025 for seniorer som er baseret på 65 medlemmer. Budgettet blev 

diskuteret. 

Victor fremlagde budgetter for 2025 for ungdom som er baseret på 75 blandede medlemmer, 

budgetterne er taget til efterretning. Elite-budgettet blev fremlagt sidste sommer og er stadig 

gældende. 

c. Der er modtaget ansøgninger til tilskud til broudgift til Ribeturen fra 2 senior medlemmer. Det blev 

bevilliget. 



d. DGI foreningspulje skal søges snart, hvis vi skal nå at være med. Forældrerådet ansøger, der er 

frist 6. marts men ansøgninger bliver behandlet løbende og puljen kan blive tømt før fristudløb. 

e. Også i år er der samarbejde med Engstrandskolens elite klasse.    

3. Nyt fra medlemsgrupperne 

a. Victor fortæller der er fyldte ventelister på alle niveauer på ungdom, der er tanker om at oprette en 

bordtennisskole i Dansborg; men der mangler “trænere” eller voksne 1 – 2 gange om ugen. 

b. Mariette fortæller at der er mange til seniortræning om mandagen. Alle seniorhold er fyldt op. 

a. Torben fortæller at det ikke går at der er gæster i hallen, når der er fyldt til senior træning af 

klubbens medlemmer. Torben skriver ud til alle medlemmer på bestyrelsens vegne omkring gæste 

spillere. 

 

3. Årshjulet/ siden sidst (herunder halltider) Generalforsamling 2025, herunder evt. 

ændringer til vedtægterne. 

a. Generelforsamlingen bliver afholdt 31. marts 2025 kl. 18:00. 

b. Nils fortæller at hvis vi har booket haltider og vi ikke bruger dem, så får vi bøder fra kommunen. 

c. Hvidovre stævnet bliver afholdt 26 - 27-april 2025. 

4. Punkter: a) Fryser i Dansborg, Nils b) Gennemgang af OneDrive (Husk PC’er), Nils c) Dato 

for klubmesterskaber, Mariette d) Gulvvask i spillelokale, Mariette 

a. Nils synes vi skal have en fryser til mad til stævner som kan stå i lokalet i Dansborg. Vanda har 

måske en fryser klubben kan overtage. 

b. Gennemgang af OneDrive udskydes til næste bestyrelsesmøde. 

c. Klubmesterskabet bliver fælles for senior og ungdom afholdes 17. Maj 2025 i Dansborghallen. 

d. Der bliver vasket gulv hver torsdag formiddag, og det kræver at borde skal slås op og køres ud i 

siden onsdag aften – der bliver sat seddel op i lokalet herom. 

5. Dato for nye møder a) Bestyrelsesmøde. B) Seminar. C) Arbejdsgruppe vedrørende 

kalender-/bookingprogram 

a. Næste bestyrelsesmøde tirsdag d. 25. februar 2025 kl. 19:00 det bliver et teams møde. 

b. Dato for seminaret er lørdag d. 22. Marts kl. 9:00 

c. Arbejdsgruppen finder selv dato for arbejdet med bookingprogram. Arbejdsgruppen består af, 

Torben, Nils, Marianne og Victor. 

6. Opfølgning: a) Skriv til klubbens medlemmer vedr. gæstespillere b) Giv liv kursus afholdt c) 

Klubtøj til bestyrelse samt refusion fra BTEX 

a. Der blev afholdt giv liv kursus i Gryden. Det var et godt kursus, men lidt få deltagere. 

b. Victor fortæller at beløbet er refunderet via en faktura fra Btex. 

7. Eventuelt Christina er udtrådt af bestyrelsen som suppleant 

a. Vi siger tak til Christina for arbejdet i bestyrelsen,  

b. Victor fremlagde den nye aftale med restaurant Halvleg.  

c. Torben fortæller at der nu endelig er sket noget med alarm og bagdør, så vi på sigt kan komme ind 

uden for centerets åbningstid, men vi er ikke helt på plads endnu. 

d. Ros til kommunen omkring hurtig respons på akutte EL problemer i klubben. 

e. Victor nævner at lyset slukker for hurtigt i klublokalet, Torben snakker med idrætscenteret. 

f. Torben har fået nye motor til robotten. 


